

af Alliance Française
香港法國文化協會
Hong Kong



A FRENCH SUMMER OF WONDER AND ADVENTURE
一個充滿奇幻與冒險的法語暑假



**SUMMER CAMPS 2026
FOR PRESCHOOLERS
學前兒童法語夏令營
3-5 years old**

Learn & Play in French 玩樂中學法語

Our summer camps are designed specifically for preschoolers aged 3 to 5. Classes are conducted entirely in French by experienced native-speaking teachers, ensuring a fully immersive environment. Through engaging storytelling, creative crafts, lively music, and fun activities, we spark curiosity and creativity. We offer three themes in our three centres across Hong Kong.

幼兒夏令營專為 3 至 5 歲的學前兒童設計。課程由經驗豐富，法語為母語的教師完全以法語授課，確保孩子們能在沉浸式的環境中學習。透過引人入勝的故事、創意手工、歡快的音樂和趣味活動來激發孩子們的好奇心和創造力。在我們分別位於香港、九龍及新界的三個中心會提供三種不同主題的課程。

A Journey around the World 環遊世界

Embark on a thrilling expedition with our Voyage autour du monde summer camp! This captivating course allows your child to explore the wonders of the world while learning French through playful and interactive experiences.

「環遊世界」夏令營會帶小朋友踏上令人興奮的探險之旅！這引人入勝的課程讓孩子們在探索世界奇觀之同時，透過充滿樂趣的互動體驗學習法文。

📍 **Wan Chai 灣仔** : 2 pm - 4 pm

📍 **Jordan 佐敦 & Sha Tin 沙田** : 10 am - 12 pm

📅 13 - 24 July - 2 weeks
Monday - Friday 星期一至五上課

\$4,600 (2 weeks 2 星期)

Tour de France 環法之旅

Join us for an enchanting Summer adventure at our Voyage en France camp! Through this mesmerizing course, your child will explore the sights, sounds, and flavors of France while discovering the beauty of the French language.

「環法之旅」夏令營為孩子開啟一段奇妙的旅程！課程引人入勝，每個孩子暢遊於法國風景、聲音和美食之同時會發現法語之優美。

📍 **Wan Chai 灣仔** : 2 pm - 4 pm

📍 **Jordan 佐敦 & Sha Tin 沙田** : 10 am - 12 pm

📅 27 July - 7 August - 2 weeks
Monday - Friday 星期一至五上課

24 - 28 August - 1 week

📅 Monday - Friday 星期一至五上課
(Sha Tin only 僅限沙田中心)

\$2,400 (1 week 一星期)

\$4,600 (2 weeks 二星期)



The magic of Le Petit Prince 《小王子》的魔力

Explore the enchanting world of *Le Petit Prince* by Antoine de Saint-Exupéry at our lively camp! This course is designed to introduce young minds to the joys of the French language through the heartwarming tales of The Little Prince.

這夏令營以安東尼·聖艾修但里筆下《小王子》的奇妙世界為主題。旨在透過小王子溫馨感人的故事引導孩子們體驗法語的樂趣。

📍 **Wan Chai 灣仔** : 2 pm - 4 pm

📍 **Jordan 佐敦 & Sha Tin 沙田** : 10 am - 12 pm

📅 10 - 21 August - 2 weeks
Monday - Friday 星期一至五上課

10-14 August - 1 week

📅 17-21 August - 1 week
Monday - Friday 星期一至五上課
(Sha Tin only 僅限沙田中心)

\$2,400 (1 week 一星期)

\$4,600 (2 weeks 二星期)

